
PROTOKÓŁ Nr 40
z XL sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 17 maja 2006 roku

O  godzinie  1330  (z  półgodzinnym  opóźnieniem)  XL  sesję  Rady  Miasta  Marki 
otworzyła Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz 
przybyłych gości. 
Po stwierdzeniu quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 
do protokołu) Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z  sesji z dnia 26 kwietnia 2006 roku.
5. Rozpatrzenie  Sprawozdania Burmistrza  Miasta  Marki  z  wykonania budżetu miasta 

Marki za 2005 rok (Druk nr 322):
a) przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  Marki  Sprawozdania  z  wykonania 

budżetu miasta Marki za 2005 rok,
b) zapoznanie  się  z  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  w 

sprawie Sprawozdania,
c) zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium,
e) dyskusja,
f) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia stałych okręgów wyborczych 
(Druk nr 324).

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 
zasobu nieruchomości gminnych części działki nr ewid. 65 z obrębu 1-05 (Druk nr 
333).

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 
zasobu nieruchomości gminnych niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 
335).

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Burmistrz Janusz Werczyński złożył dwa wnioski: 
- Wniosek  I  –  o wprowadzenie  do  porządku obrad  punktu  „Rozpatrzenie  projektu 

uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXXVII/267/2006  Rady  Miasta  Marki  z  dnia  1 
lutego 2006 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 337) – 
projekt  uchwały  został  przygotowany  w związku  z  wnioskami  sformułowanymi 
przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą na posiedzeniu w dniu 10 maja br.,

- Wniosek II – o zdjęcie z porządku obrad punktu 8. „Rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 335) – Komisja Budżetowo – 
Gospodarcza jeszcze nie wydała opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie złożonych wniosków. 
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Wniosek I
Głosowanie  wniosku  w  sprawie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  punktu  „Rozpatrzenie 
projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXXVII/267/2006  Rady  Miasta  Marki  z  dnia  1 
lutego 2006 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 337).

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 3

Wniosek został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta. 

Wniosek II
Głosowanie  wniosku w sprawie  zdjęcia  z  porządku obrad  pkt.  8.  „Rozpatrzenie  projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 335).

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  11
przeciw – 3
wstrzymujących się – 1

Wniosek został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  poinformowała,  że  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w 
sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 337) będzie rozpatrzony jako punkt 8. 
porządku obrad.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z  sesji z dnia 26 kwietnia 2006 roku.
5. Rozpatrzenie  Sprawozdania Burmistrza  Miasta  Marki  z  wykonania budżetu miasta 

Marki za 2005 rok (Druk nr 322):
a. przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  Marki  Sprawozdania  z  wykonania 

budżetu miasta Marki za 2005 rok,
b. zapoznanie  się  z  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  w 

sprawie Sprawozdania,
c. zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d. zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium,
e. dyskusja,
f. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia stałych okręgów wyborczych 
(Druk nr 324).
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 
zasobu nieruchomości gminnych części działki nr ewid. 65 z obrębu 1-05 (Druk nr 
333).

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę XXXVII/267/2006 Rady Miasta 
Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk 
nr 337).

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z  sesji z dnia 26 kwietnia 2006 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu Nr 39 z XXXIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 26 kwietnia 2006 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu –  9
przeciw – 0
wstrzymujących się – 6   

Protokół z XXXIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 26 kwietnia 2006 roku został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zaniepokojona liczbą osób wstrzymujących 
się w głosowaniu (wiedząc, że  ta sytuacja wynika z nieczytania protokołów) zaapelowała do 
radnych o zapoznawanie się z treścią przygotowywanych protokołów z sesji Rady Miasta.
 
Pkt  5.  Rozpatrzenie  Sprawozdania  Burmistrza  Miasta  Marki  z  wykonania  budżetu 
miasta Marki za 2005 rok (Druk nr 322):

a. przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  Marki  Sprawozdania  z   
wykonania budżetu Miasta Marki za 2005 rok

 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Marki za 2005 rok stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie 
z  wykonania  budżetu,  szczegółowo  omówił  dochody  i  wydatki  budżetowe  oraz  zadania 
inwestycyjne, kredyty i zobowiązania. 
W posumowaniu zwrócił uwagę na najważniejsze tendencje, które zaznaczyły się w 2005 
roku, tj. zwiększenie dynamiki wzrostu dochodów gminy – zwłaszcza z tytułu podatku od 
nieruchomości,  zmniejszenie  zaległości  podatkowych,  zwiększenie  udziału  środków 
inwestycyjnych  w  wydatkach  budżetu  (budowa  wodociągów,  kanalizacji,  mieszkań, 
oświetlenia ulicznego).

Burmistrz podziękował pracownikom Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych gminy za 
rzetelną, lojalną, sumienną współpracę; Radzie Miasta za to, że z dużą życzliwością odnosiła 
się do przedstawianych propozycji, które zagwarantowały dobre wykonanie budżetu. 

b. zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w   
sprawie Sprawozdania
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Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  Uchwałę  Nr  107/W/06  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 kwietnia 2006 roku w 
sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym przez  Burmistrza  Miasta  Marki  sprawozdaniu  z 
wykonania budżetu za 2005 rok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

c. zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Babiuch – Hall przedstawiła opinię Komisji 
Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza Miasta Marki z wykonania budżetu za rok 2005.
Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Babiuch – Hall odczytała wniosek  Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium za rok 2005. 
Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu.    

d. zapoznanie  się  z  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie   
wniosku o udzielenie absolutorium

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  Uchwałę  Nr  157/W/06  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2006 roku 
wyrażającą opinię o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta Marki wniosku w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za 2005 rok. Uchwała stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.

e. dyskusja  

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko otworzyła dyskusję.

Radny Tadeusz Skłodowski zwrócił się do Burmistrza o udzielenie dodatkowych wyjaśnień 
dotyczących  m.in.:  dofinansowania  z  funduszy  unijnych  budowy  kanalizacji,  wysokości 
kosztów  remontu  sanitariatów  w  Szkole  Podstawowej  nr  3,  sprzedaży  nieruchomości  w 
rejonie ul. Prostej i ul. Krętej.

Burmistrz Janusz Werczyński odpowiedział, że:
- wniosek  do  Funduszu  Spójności  jest  w  trakcie  przygotowywania;  jedną  z  głównych 

przyczyn opóźnienia  jest nieuregulowany stan własności dróg, co stanowi barierę przy 
kompletowaniu dokumentacji;  zasadniczym dokumentem wymaganym do wniosku jest 
Studium  Wykonalności  (inwestycji  „budowa  kanalizacji  sanitarnej  na  obszarze 
aglomeracji miasta Marki”), które ma być gotowe 25 maja br.; 

- koszt remontu sanitariatów w SP nr 3 wyniósł 66 tys. zł,
- nieruchomości  przy  ul.  Prostej  i  w  rejonie  ul.  Krętej  zostały  sprzedane  w  ramach 

regulowania stanów prawnych gruntów gminnych,  których zbycie  nastąpiło  w ramach 
realizacji  roszczeń  osób  fizycznych  wynikających  z  wybudowania,  w  latach  50  i 
wcześniej,  budynków  na  stanowiących  własność  gminy  działkach  o  wartości 
przekraczającej wartość zajętych działek.

Radny  Tadeusz  Skłodowski  przeciwstawił  się  stwierdzeniu  zawartemu  w  opinii  Komisji 
Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu za 2005 rok,  że wydatki na 
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oświatę są duże. Ze Sprawozdania Burmistrza wynika, że wydatki na oświatę pozostały na 
tym samym poziomie co w 2004 roku. 

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  podkreśliła,  że  wnioski 
Komisji oparte są na faktach, szczegółowej analizie i wyliczeniach. Nakłady na oświatę w 
2005 roku powinny być niższe m.in. dlatego, że gmina przestała prowadzić jedną ze szkół, 
zmniejszyła się też liczba uczniów uczęszczających do mareckich szkół,  co spowodowało 
zmniejszenie subwencji oświatowej w stosunku do 2004 roku. 
W trakcie analizy Sprawozdania Komisja Rewizyjna stwierdziła, że wydatki na oświatę nie 
tylko nie zmniejszyły się, ale utrzymuje się tendencja wzrostowa tych wydatków i dlatego 
wniosek Komisji jest uzasadniony.

W związku z tym, że więcej pytań nie zgłoszono Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję w 
tym punkcie porządku obrad.

f. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium  

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  przypomniała,  że  uchwała  w  sprawie 
absolutorium musi być podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Marki za 2005 rok i poddała go pod głosowanie.

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 12  
przeciw – 2
wstrzymujących się – 1

Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta 
Marki, otrzymała Nr XL/293/2006 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński serdecznie podziękował za udzielone absolutorium. 

Pkt  6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  stałych  okręgów 
wyborczych (Druk nr 324).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  uzasadnienie  do  omawianego projektu  uchwały 
(uzasadnienie stanowi załącznik nr 10 do protokołu).
Wyjaśnił również, że Druk nr 336, doręczony w dniu sesji,  zawiera – w stosunku do Druku nr 
324  –  jedynie  korektę  zawartych  w  nim  sformułowań,  których  celem  jest  czytelne 
przedstawienie granic okręgów (Druk nr 336 stanowi załącznik nr 11 do protokołu).

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku nr 324.

Komisja  Rewizyjna wydała pozytywną opinię  o projekcie uchwały w sprawie utworzenia 
stałych okręgów wyborczych.
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Radna  Agata  Świstowska  złożyła  wniosek  „...  o  wyłączenie  ul.  Fabrycznej  z  obwodu 
głosowania nr 3 i włączenie tej ulicy do obwodu głosowania nr 2, co wiązałoby się ze zmianą 
granicy okręgu wyborczego, tzn. ul. Fabryczna byłaby w okręgu wyborczym nr 1...”.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  stwierdził,  że  zgodnie  z  art.  31  ust.  1  ustawy  Ordynacja 
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, prawo składania wniosków w 
sprawie zmian w podziale na obwody głosowania, w określonych przypadkach, przysługuje 
burmistrzowi, natomiast ustawa nie daje takiego uprawnienia radnym.

Radna  Agata  Świstowska  zapytała,  czy  radny  ma  prawo  składać  wnioski  do  projektu 
uchwały?

Radca  Prawny  Krystyna  Gonciarz  wyraziła  pogląd  prawny  zbieżny  ze  stanowiskiem 
Burmistrza.  Stwierdziła  również,  że  skutkiem  podjęcia  przez  Radę  Miasta  uchwały 
zawierającej wady prawne może być jej zakwestionowanie przez organ nadzoru.

Radna Agata Świstowska wycofała wniosek i wyszła z sali obrad.
 
Na tym zakończyła się dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  utworzenia  stałych  okręgów  wyborczych  –  Druk  nr  324  –  z  uwzględnieniem 
poprawek zawartych w Druku 336.

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  11
przeciw – 1
wstrzymujących się – 2 
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XL/294/2006 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych części działki nr ewid. 65 z obrębu 1-05 (Druk nr 
333).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku nr 333.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  do zasobu nieruchomości  gminnych części 
działki nr ewid. 65 z obrębu 1-05 (Druk nr 333).
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Głosowanie
za podjęciem uchwały – 12 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2 
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XL/295/2006 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Pkt  8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXXVII/267/2006 Rady 
Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok 
(Druk nr 337).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
Pisemna informacja dotycząca proponowanych zmian w budżecie miasta Marki na 2006 rok 
stanowi integralną część projektu uchwały (strona 12 i 13).

W związku z tym, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza nie zaopiniowała projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w 
sprawie  budżetu  miasta  Marki  na  2006 rok  (Druk nr  337)  Burmistrz  Janusz  Werczyński 
zwrócił się z prośbą do Rady Miasta, aby na podstawie § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Rada 
zdecydowała  w  oddzielnym  głosowaniu  o  niezwłocznym  przystąpieniu  do  rozpatrzenia 
inicjatywy uchwałodawczej.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 
przystąpienia do rozpatrzenia inicjatywy uchwałodawczej bez opinii Komisji Rady.

Głosowanie
za przystąpieniem do rozpatrzenia uchwały – 14 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Rada  Miasta  Marki  zdecydowała  o  przystąpieniu  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w 
sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 337).

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił proponowane zmiany planu dochodów i 
wydatków  budżetu miasta Marki na 2006 rok.
Poinformował, że omawiany projekt uchwały  przygotowywany był w dużym pośpiechu stąd 
pojawiły się pomyłki i w związku z tym zgłosił następujące autopoprawki:

1) – dział 600 rozdział 60014 § 6300 „Drogi publiczne powiatowe” jest zapisana kwota 
600.000,- zł, a powinna być kwota 800,00,- zł,

2) – dział 900 rozdział 900001 § 6050 budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Fabrycznej II 
etap (przyłącza) należy wykreślić,

3) –  w związku  z  uwagami  Radcy  Prawnego  należy  na  stronie  1.  projektu  uchwały 
wykreślić § 2 i 3, a treść tych paragrafów zapisać odpowiednio jako punkt 5 i 6 w § 1.

Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnych: 
Bogdana  Trzemeckiego,  Roberta  Tankiewicza,  Tadeusza  Lużyńskiego,  Małgorzatę 
Babiuch – Hall.
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Na tym zakończona została dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w 
sprawie budżetu miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 337) wraz z autopoprawkami.

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XL/296/2006 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Pkt 10. Sprawy różne.

1. Radny Tadeusz Sienkiewicz poinformował, że w dniu 14 maja br. odbyło się uroczyste 
odsłonięcie pomnika Błogosławionego ks. Bronisława Markiewicza.

2. Radna Małgorzata  Babiuch  –  Hall  podziękowała  za  sprawne  wyegzekwowanie  od 
wykonawcy  (w  ramach  rękojmi)  naprawienie  skrzyżowania  ul.  Szczęśliwej  i  ul. 
Wspólnej. 

3. Radny  Tadeusz  Lużyński  zasygnalizował  potrzebę  wykonania  odwodnienia  ul. 
Wspólnej  i  naprawy  chodnika  przy  ul.  Wspólnej  od  ul.  Broniewskiego  do  ul. 
Zabawnej .

4. Burmistrz Krzysztof Wnuk zaprosił na Marecki rajd Rowerowy, który odbędzie się w 
dniu 20 maja br. (ulotka informacyjna stanowi załącznik nr 17 do protokołu).

Pkt 11. Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1730  Przewodnicząca Rady Maria  Przybysz – Piwko zamknęła XL sesję  Rady 
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg

Przewodnicząca 
Rady Miasta Marki 

/-/ dr Maria Przybysz-Piwko
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